
REFERAT	FAU-MØTE	04.11.2020	-	kl.	18:00	
	
Tilstede:	
8.trinn:	
Liane	Thomasson	8A	
Kristin	Hilstad	8B	
Tine	Aagesen	8D	

9.	trinn:	
Thom	Christian	Steen	9A	
Heidi	Furustøl	9B	
Khadija	Ichoutene	9C	
Nathalie	Rysstad	9D	

10.	trinn:	
Eva	Ruud	10B	
Torgeir	Kristiansen	10	C	
Kari	Asheim	10D	

VG:	
	

Driftsstyret:	
Marius	Nielsen	

 
Saksliste:	

1. Valg	av	ordstyrer	og	referent.	
2. Rektor	informerer	om	skolens	arbeid.	

Følgende	spørsmål	ble	stilt	i	forrige	FAU-møte:	
a. Mal	for	utviklingssamtale.	
b. Webside	grunnskolen.	
c. Drift	av	kantinen.	

3. Lucia-arrangement.	
4. Skoleball.	
5. Valg	FAU	nestleder	og	SMU.	
6. Foreldrestyrte	turer.	
7. Plan	for	neste	FAU-møter.	
8. Eventuelt.	
	

SAK TEMA MERKNAD 
Sak	1	
	

Valg	av	ordstyrer	og	referent.	
Kari	refererer.	

Beslutning	

Sak	2	
	

Rektor	Marianne	og	Assisterende	rektor	Margareth	Lilly	Tomren	informerte	
om	skolens	arbeid.	
Espen	Karlsen	fra	IKT	hadde	satt	opp	et	Teams	møte	for	FAU.		Han	var	også	
med	på	starten	av	møtet.		FAU	er	veldig	glad	for	at	skolen	har	løst	behovet	
for	å	få	til	et	møte	på	en	veldig	god	måte.	
	
Webside	for	grunnskolen.	Prosessen	er	i	gang.	Domenenavnet	er	allerede	
kjøpt	inn	til	Osloskolen.	Det	må	bare	settes	opp	for	F21.	
	
Inneklima.	Dette	er	en	større	sak.	Avdelingsleder	drift	kjenner	til	dette.	Det	
er	krevende	å	regulere	luft	inn	på	F21.		Drift	og	IKT	skal	monitorere	og	ta	det	
videre	til	undervisningsbygg.			
	
Foreldremøter.	Lærerne	er	i	en	presset	situasjon	nå,	så	dette	er	krevende	å	
få	til.		Ledelsen	vil	prøve	å	få	til	foreldremøter	på	teams	i	løpet	av	vinteren	
for	klassene	som	ikke	har	hatt	dette.	Nye	foreldrekontakter	kan	velges	når	
foreldremøtene	holdes.	Foreldrene	oppfordres	til	å	gjøre	et	arbeid	i	forkant	
av	foreldremøtene	for	å	finne	representanter	fra	hver	klasse.	
10A	har	ikke	hatt	foreldrekontakt	i	år.		Liane	Thomasson,	kontakt	for	8A,	
meldte	seg	til	å	ta	vervet	for	10A	også.	
	
Mal	for	utviklingssamtaler.		Tidligere	har	hvert	trinn	laget	sitt	oppsett	for	
samtale.	Det	er	ønskelig	med	et	felles	rammeverk	for	hele	ungdomsskolen.	
Nå	spiller	Margareth	inn	en	del	elementer	som	skal	inn	i	en	samtale.	Det	er	
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laget	tre	maler	til	samtale.		Disse	er	ute	på	høring	blant	lærerne,	og	lærerne	
spiller	sine	synspunkter	tilbake.	Samtalene	skal	inneholde	faglig	og	sosial		
utvikling	og	skole-hjem-samarbeidet.		Det	skal	legges	vekt	på	utvikling,	og	
det	skal	gjøres	et	forarbeid	før	samtalen,	slik	at	man	slipper	overraskelser	i	
løpet	av	samtalen.		Foreldrene	vil	få	se	malen	når	denne	er	ferdig.	
Skolen	har	et	opplegg	for	kollegaveiledning	til	nye	lærere	-	'Grønn	på	F21'.		
Dette	har	ikke	omfattet	utviklingssamtale.		Nå	skal	dette	utvides	med	et	
tilbud	der	nye	lærer	kan	observere	mer	erfarne	lærere	i	forskjellige	
situasjoner,	også	utviklingssamtale.	
	
Ledelsen	håper	Lucia	går	som	planlagt,	men	det	må	gjøres	på	en	trygg	måte	i	
forhold	til	smittevern.	Halloween	ble	gjennomført,	og	det	var	svært	
vellykket.	Elevrådet	vil	også	arranger	desemberkos,	noe	de	gleder	seg	veldig	
til	å	få	gjøre.	
	
Drift	av	kantinen.		Kontrakten	med	kantinen	fornyes	hvert	år	dersom	
forholdene	er	greie.			På	grunn	av	Corona	er	det	i	dag	mere	matpakke,	og	
elevene	spiser	sammen	med	klassen	i	klasserommet.		Grunnskolen	bruker	
for	tiden	ikke	kantinen.	Det	er	vanskelig	å	få	til	en	sikker	måte	å	bruke	
kantinen	på.	Videregående	skole	elever	har	også	begynt	å	ta	med	matpakke,	
Den	lille	bedriften,	som	driver	kantinen	i	dag,	har	derfor	en	økonomisk	
utfordring,	og	de	har	bedt	om	driftstilskudd.		Noen	skoler	gjør	dette,	fordi	
man	ønsker	å	ha	et	tilbud	på	skolens	område,	slik	at	eleven	ikke	går	ut	i	
spisefriminuttet.	Et	driftstilskudd	må	behandles	i	driftsstyret.	Dagens	
kontrakt	er	gjenomgått	av	jussteamet,	og	de	hadde	ingen	bemerkninger	til	
den.		
	
Rektor	fikk	spørsmål	om	differensiering	og	hvordan	dette	løses.		Det	har	
vært	mye	fokus	på	realfagssatsing	og	de	flinke	elevene,	men	hva	gjøres	for	
de	som	sliter	i	f.eks.	matte?		Rektor	informerer	om	dette	neste	gang.	
		
Foreldrene	etterspurte	en	avklaring	om	skoleturer.	Rektor	sa	at	
skoleturer	er	fint	når	alt	fungerer	bra.	Men	når	problemene	dukker	opp	så	
blir	dette	fort	vanskelig,	for	eksempel	i	en	situasjon	med	pandemi	slik	vi	har	
nå.		9.	klasse	anbefales	å	planlegge	en	tur	i	Norge,	og	8.	klasse	bør	vente	med	
å	starte	planleggingen	av	tur	med	hvite	busser.	De	må	gjerne	starte	dugnad.	
Skolen	har	en	prosess	på	dette	nå	i	forhold	hvordan	de	ønsker	at	turer	skal	
arrangeres	i	fremtiden.	

Ekstra	
sak	

Driftstyret	orienterer.	
Det	skal	være	to	faste	punkt	på	agendaen:	Driftsstyret	orienterer	og	SMU	
orienterer	
.			
Marius	orienterte	fra	Driftsstyret	og	SMU,	som	hadde	et	felles	møte	denne	
gangen.		
Det	diskuteres	mye	om	utfordringer	med	å	drive	skole	i	disse	tider	med	økt	
smitte.	Det	er	nå	gul	beredskap.	Elevene	synes	det	er	utfordrende	å	være	
hjemme.Skolen	sparer	noe	penger	på	turer	som	ikke	avholdes.	Dette	brukes	
for	tiden	på	drift.	
Det	har	vært	litt	utfordrende	for	elevrådet	å	komme	i	gang,	men	dette	tar	de	
tak	i	nå.	
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Strategisk	plan	ble	diskutert.	Skolen	viderefører	hovedtrekkene	i	gjeldende	
plan.	Det	gjøres	noen	endringer	nå	i	forhold	til	fagfornyelsen.	
Driftsstyret	er	godt	fornøyd	med	skolens	innsats	i	disse	tider.		Lærerne	
strekker	seg	langt,	og	det	er	vanskelig	å	drive	hjemme-	og	
klasseromsundervisning	samtidig.	
	
SMU	har	mange	møter	nå.	Det	er	mye	som	er	uavklart	med	hensyn	til	
smittevern.		

Sak	3	 Lucia-arrangement.	
Tine	stilte	sporty	opp	og	meldte	seg	til	å	planlegge.		Hun	får	dreiebok	fra	Kari.		
Vi	prøver	å	arrangere	mest	mulig	som	normalt.		Dette	er	en	veldig	hyggelig	
start	på	dagen	for	elevene	og	alle	andre	som	deltar.	
Heidi,	Liane,	Tine	og	Kari	deltar.		Eva	blir	med	hvis	det	arrangere	på	fredag.	Vi	
trenger	å	få	med	3-4	foreldre	i	tillegg	for	å	hjelpe	til	på	morgenen.	

Beslutning	

Sak	4	 Skoleball.	
Vi	må	avvente	og	se	hva	som	skjer	i	år.	Det	blir	mest	sannsynlig	ikke	mulig	å	
arrangere	ball	som	vanlig,	men	vi	håper	å	få	til	ihvertfall	et	mindre	opplegg	
per	kohort.	FAU	ønsker	å	organisere	noe,	og	elevene	må	være	med	å	
bestemme.	Liane	holder	i	dette	og	avklarer	sammen	med	ledelsen	og	
elevenes	representanter	hvordan	vi	kan	gjennomføre.	

Beslutning	

Sak	5	 	Valg	FAU	nestleder	og	SMU.	
	
Liane	og	Tine	ble	valgt	som	representanter	til	SMU.		Liane	sjekker	med	den	
andre	representanten	i	8A	om	han	kan	bidra	også.	
	
Valg	av	FAU	nestleder		
Venter	med	dette	til	et	senere	FAU-møte.	

Beslutning	

Sak	6	 Foreldrestyrte	turer.		
Dette	ble	diskutert,	og	det	er	mange	gode	argumenter	i	saken.	FAU	vil	rette	
en	henvendelse	til	skolens	ledelse	for	å	få	en	avklaring.	
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Sak	7	 Plan	for	neste	FAU-møter.	
Desember:	Strategisk	plan.	
Januar:	Elevundersøkelsen.	
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Sak	8	 Eventuelt.	
Ingen	saker.	
Neste	møte:		09.12.	

Orientering	

	


